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ARUPARIMINE

Meie 25.03. 2010 a.

Lugupeetud volikogu esimees Helikar Oepa

ERE fraktsioon esitab jarelparimise Harku Vallavolikogu esimehele ja Harku vallavanem
Kaupo Ratsepale, tulenevalt Harku valla pohimaaruses § 25 Ig 5 (Vastu voetud 22.01..2009
maarusega nr 2, joustunud 1.03.2009)

§ 10. Volikogu esimehe digusedja iilesanded

(1) Volikogu esimees:

• annab kaskkirju volikogu kantselei too korraldamiseks ja volikogu rahaliste vahendite kasutamiseks:

5. oktoobril 2009 a olete andnud vdlja kdskkirja nr 15, millega volitasite vallavanem Kaupo
Rdtsepat esindama Harku valda Gruusia vabariigis 11-14. oktoober 2009 a eesmdrgiga ette
valmistada kokkulepe iihisprojektide tegemiseks kohaliku omavalitsusega . Mddrasite
pdevaraha 1000 kroonija lennupiletid 7650 kr, majutuskulud kuludokumentide alusel.

Millisest valla oigusaktist voi korrast tulenevalt olete vdlja andnud oma kdskkirja nr 15?
Millised on meie valla uhisprojektid Gruusia Vabariigi M omavalitsusega ? Millist kulu
kandis vald oma esindajate Idhetamisel Gruusiasse 4pdeva enne KOVvalimisi 18.oktoobril
2009 aastal ?

Miks esitasite Harku Vallavolikogu VI koosseisu viimasele istungilepdevakorraprojekti
6. oktoobril 2009 aastal „ Harku vallavanema lahetamine Gruusia Vabariiki"? Miks te ei
informeerinud Vallavolikogu liikmeid volikogu istungil enne pdevakorra kinnitamist oma
kdskkirjast nr 15 mille olite uks paev varem vdlja andnud ?

Miks Te otsustasite ignoreerida vallavolikogu VI koosseisu liikmete tahet, mis valjendus vdga
uksmeelseltja selgelt, hddltega: 16 poolt, 2 vastu, 1 erapooletu, vallavanemat ei lubatud
Idhetada Gruusia vabariiki 24. Septembri 2009 a istungi protokolli nr 11 pohjal ?

ERE fraktsioon leiab, et Harku vallavolikogu VII koosseis peab teostama revisjoni Teie
eelnevate toimingute ule 2009 aastal. Eriti oluline on saavutada esmane kindlustunne, et
valla raha kasutatakse otstarbekalt ja oigusparaselt Meie arvates on vallavolikogu esimehe
kaskkirjad avalikkusele raskesti kattesaadavad, neid ei avalikustata valla veebilehel.

Palume Harku vallavanema ja volikogu esimehe vastust jargmisel Harku Vallavolikogu
korralisel istungil, mis ajaks on planeeritud muuta voi tiihistada seadusevastsed kaskkirjad.
Milline on Teie jargnev tegevuskava, kuidas lahendada ja taastada hea halduskorralduse tava
Harku vallavoUkogus ja vallavalitsuses.

Lugupidamisega
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